



Referat – bestyrelsesmøde d. 10-07-2018 Kl: 1900.

Tilstedeværende: Hans-Henrik [HH], Gry [GBIM], Thomas [THJØ], Josefine [JOSE] & Peter [PEPE].

Fraværende: Sisse [SIGO], Lasse [LAHA], Jørn [JØNI] & Niels [NIMU]

Referent: PEPE.

1. Oberon
 - Mangelliste, fremsendt af JO.
 - Udbedres løbende.
2. Godkendelse af referat.
 - Godkendt u. bemærkninger.
3. Regnskab/administrationen.
 - Klubbens driftsbeholdning: (Kr. 80.000,-)
 - Registreringsattest – Trailer
 - Ribtrailer er afmeldt i motorregistret og må ikke anvendes.
 - Traileren skal synes på ny når et ejerskifte er attesteret.
 - Opgørelse af Skt. Hans Aften
 - Provisoriske opgørelse er overdraget til HH.
4. Fondsarbejder.
 - Ideer til nye fonde?
 - Anlægspuljen (1. sept.) => Kompressor
 - Spar Nord Fonden. (15 aug.) (15. nov.) => Kompressor
 - Nordea Fonden – det gode liv. => Kompressor ca. kr. 15-20.000,-
 - ENV fonden (15. Juli) => Kompressor // Oberon??
 - Blue Water Shipping Fonden. => ??
 - Spar Vendsyssel 10-15.000,-[JØNI]
 - Rent kyst linje.se
5. Sager til behandling og opfølgning.
 - Sponsortavle
 - Udformning af et formelt skriv – Færdigt
 - Priser
 - Lille 2.000,-
 - Mellem 3.500,-
 - Stor 10.000,-
6. Rapport fra udvalgene.
 - **Teknisk udvalg.** Kontaktperson: [LAHA]



- **Tur- og aktivitetsudvalget.** Kontaktperson [JOSE]
 - Sommertogt: Uge 29. (13-07-2018 til og med 20-07-2018)
 - Læsøtogt: Uge 32. (torsdag-søndag) (<http://www.renkustlinje.se/>)
 - Maks 12. pers. Min. 18 år.
 - Pris tilgår.
 - Tilmeldinger: 7 stk.
 - Åbent skib og jomfrutur med Oberon: Ultimo august.
 - Planlægningsmøde:
 - Formelle invitationer til sponsorer.
 - Taler: SIGO & JO
 - Skt. Hans aften.
 - Debriefing aflagt.
 - Det var en rigtig god aften, men det er svært at gøre efter, idet vejr og alle omstændigheder var med os.
- **Ungdoms- og UV-rugby udvalg.** Kontaktperson: [GBIM]
 - Juniortogt: 01-07-2018 til og med 04-07-2018.
 - Debriefing aflagt.
 - Det var et relativt lille juniortogt, så der var rigtig god plads ombord.
 - Det var godt, at der blev sejlet fra havn til havn.
 - Man kunne overveje at udvide juniortogtet med en dag mere.
- **Klubhus.** Kontaktperson: [JØNI]
- **Skibsudvalg.** Kontaktperson: [THJØ]
 - Ribbåden [Emil]
 - Gashåndtag/regulator i stykker. [LAHA & Kenth]
 - Reservedele ligger på kontoret i klubhuset
 - Kenth anbefaler, at kablerne også skiftes.
 - Kablerne måles op => Kenth [THJØ]
 - Oberon
 - Jf. pkt. 1
 - Rød gummibåd
 - Fyldeslange
- **Træfudvalg.** Kontaktperson: [SIGO]

7. Kalenderen.



- Næste bestyrelsesmøde: 07-08-2018 Kl. 1900
8. *"Safety-minute"*
 9. Eventuelt.
 - Udmelding af nye svømmehalstider via Facebook. [GBIM]
 - Uddannelsesstruktur fra snorkeldykker til flaskedykker
 - Afprøver ny struktur ift. Bestyrelsesmøder (60 min)